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74e jaargang no. 254                                                                                               april 2010 

PERIODIEK 
 

 

 een uitgave van het “College van Keurmeesters”    
Lid van  EWFC                                                                                                                       Lid van  IFEH 

 
 
Beste collega’s, 
 
Het is de week van de brief waarin je duidelijk 
gemaakt is waar je bent, en waar je heen gaat. 
Het is de week waarin in de regio Noordwest een 
bijeenkomst is waarbij het “oude” voor het 
“nieuwe” gevierd gaat worden? Het is de week 
waarbij een aantal collega’s van ons, samen zijn 
met de Duitse collega’s waarmee we al een tijd 
een uitwisselingsprogramma hebben, zich in 
Limburg vergapen aan het mooie Limburgse land 
en enkele bedrijven bezoeken waar je anders niet 
zomaar binnenkomt om te kijken hoe de stand 
van zaken mbt duurzaamheid is. 
Het is ook de week waarin het bestuur kan 
melden trots te zijn dat er zich 5 nieuwe leden 
hebben gemeld nav de publicatie in de “glossy” 
Wei. Een hartelijk welkom aan deze nieuwe 
collega’s, en we hopen dat we jullie binnenkort bij 
een van de activiteiten mogen begroeten!  
En het is de week van de nieuwe statuten die zijn 
aangenomen, en de week van enkele 
bestuurszaken die dan worden aangepakt, en dat 
vereist weer tijd en inspanning van de 
bestuursleden.  
Kortom, er gebeurt veel, de winter is eindelijk 
weg, de zon schijnt, en het bestuur heeft er zin in. 
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  van de voorzitter........... 
Beste Collega’s, 
 
Met plezier denk ik terug aan het bezoek dat we via en met ECOLAB aan Koppert Cress in 
Monster hebben gebracht. 
Een groeiend en innovatief bedrijf met vestigingen in Israel, China en de VS die een keur aan 
kiemgroenten kweekt en verhandeld. 
Een tiental jaren terug kenden we allemaal de tuinkers in de koeling van de supermarkt.  
Bij dit bedrijf hebben we de tuinkers niet gezien maar daarentegen soorten waarvan we nog 
nooit hadden gehoord. Steeds meer kleuren en smaakvarianten worden er gekweekt en dat 
alles onder zeer hygiënische omstandigheden.  
Wie van ons zou er op komen om het jonge plantje van een suikererwt te gebruiken als 
decoratief en eetbaar component van een gerecht. Of het ontwikkelen van een kiemgroente 
met een knoflooksmaak waardoor je wel knoflook proeft maar je buurman het niet ruikt. 
Als we keken naar de fotogalerij waren we in goed gezelschap. De koningin en onze  Minister 
Verburg gingen ons voor. 
 
Samen met Jan Witteveen bracht ik een bezoek aan de heer Freek van Zoeren. Het was een 
voor ons erg aangenaam kennismakingsbezoek. Waarschijnlijk was dat voor hem ook zo. 
Tijdens het overleg werden we meteen uitgenodigd voor een volgend gesprek eind 
mei/begin juni. 
In het gesprek hebben we aangegeven dat we vanuit een positieve grondhouding aandacht 
willen vragen voor problemen op de werkvloer. Te vaak worden onze frustraties, doordat het 
meerdere management lagen moet passeren, gefilterd of niet aan de directie doorgegeven. 
De heer Van Zoeren gaf aan dat hij graag kennisneemt van hetgeen ons bezig houdt. Bij 
deze dus de oproep:  
 
Als dingen niet goed gaan en je denkt dat het in het belang van de organisatie is, 

er iets aan te doen laat het een van de bestuursleden weten!  

 
Wij zullen het dan meenemen naar ‘Den Haag’. 
 
Als deze Periodiek uitkomt zijn er een aantal collega’s in het Limburgse land betrokken bij de  
uitwisseling met de collega controleurs uit de omgeving Keulen. We verblijven dit jaar in en 
om Maastricht. Collega Henk Kroese heeft een prachtig en leerzaam programma in elkaar 
gezet met bezoeken aan interessante bedrijven. Daarvoor Hulde en dank! 
Duurzaamheid is een term die je steeds meer tegenkomt. Wij zullen gaan horen hoe enkele 
fabrikanten in het mooie Limburg daar mee omgaan.  
De Gulpener Brouwerij heeft eigen hopvelden. Ik denk niet dat de planten hun uiteindelijke 
hoogte al bereikt hebben, maar we zullen zeker zien, aan de draden waarlangs deze planten 
groeien, hoe hoog ze zullen worden. Dat is hoger dan je zou denken. 
In de tweede helft van die week is het College gastheer van het EWFC. We zullen zeker 
napraten over het congres in Wenen. Ik heb er alleen positieve berichten over gehoord. 
Zowel qua organisatie als inhoud van de voordrachten.  
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Over vijf jaar zal het EWFC weer een congres organiseren. Misschien dat we dat in Nederland 
kunnen doen. Veel meer dan nu zullen onze leden dan in de gelegenheid zijn om het congres 
bij te wonen. Wie weet …. 
 
Tenslotte…..ik heb nog niets gehoord over de organisatie van een najaarsvergadering.  
Als er leden zijn of een regio is die dit willen organiseren, uiteraard met hulp van het 
bestuur, of misschien een goed idee heeft, hoor ik dat graag! 
 

 
 
 
 
 
“Het gesprek” is sinds 2009 een managementtool waarbij in een gesprek tussen de  
medewerker en zijn leidinggevende de voortgang van de werkzaamheden worden besproken. 
Onderstaand verslag van “Het gesprek” had een heel ander doel, en ging tussen de nieuwe 
plaatsvervangend IG Freek van Zoeren en een vertegenwoordiging van het bestuur van het 
College. 
 
Zoals jullie misschien al wel weten gaat een afvaardiging van het bestuur 1 à 2 keer per jaar 
naar het Centrecourt voor een gesprek met onze plv IG.    
Deze gewoonte is een aantal jaren geleden ontstaan en werd in eerste instantie vooral als 
informatief en gezellig bestempeld. Sinds het aantreden van Rob Dortland bij de VWA 
hebben deze bijeenkomsten een iets ander karakter gekregen. Wij zijn duidelijk een serieuze 
gesprekspartner geworden. Informatieoverdracht over het wel en wee op de werkvloer en 
feedback werden steeds belangrijker. Uitgangspunt van het College is hierbij altijd wel 
geweest dat het opbouwend en vanuit een positieve grondhouding moet zijn.  
Door Rob Dortland is in ieder geval benadrukt dat hij het erg belangrijk vindt om te weten 
wat er leeft en waar mensen in de praktijk mee worstelen. 
Bij onze laatste bijeenkomst eind 2009 gaf Rob Dortland te kennen het stokje over te dragen 
aan zijn opvolger Freek van Zoeren, de nieuwe plv. IG, en hem na zijn aanstelling direct van 
ons bestaan op de hoogte te willen brengen. Hij adviseerde om in maart een afspraak met 
hem te maken voor een kennismakingsgesprek.  
Op 10 maart dus afgereisd naar het Centrecourt waar we (de voorzitter en ik) om 10.00 uur 
werden verwacht. 
Ik moet zeggen, de sfeer was prima en we hebben ons duidelijk kunnen presenteren. Hierbij 
hebben we goed aan kunnen geven wat onze rol en functie is binnen de buitendienst mbt de 
binding en kennisvermeerdering.  
De rol van het College binnen de Europese Unie is aan bod gekomen en verder hebben we 
uitgebreid besproken welke meerwaarde mbt feedback en expertise Het College kan hebben 
voor het MT van de nieuwe VWA. 
De lijn die met Rob Dortland is ingezet wordt ook door Freek van Zoeren als waardevol 
ervaren en hij wil dan ook graag van onze inbreng gebruik maken. 
Inmiddels hebben we afgesproken om elkaar voor de zomer weer te ontmoeten om de 
onderwerpen die we inmiddels hebben aangekaart verder uit te diepen. 
Zoals ook door Pierre hierboven al aangegeven, roep ik je op dat wanneer je een onderwerp 
hebt waarvan je denkt dat het goed is om met Freek van Zoeren te bespreken dit dan bij een  
van de bestuursleden aan te geven. 
 
Jan Witteveen - penningmeester 

Het gesprek met de plv IG 
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Beste  Senioren, 
 
Het ziek zijn van mijn echtgenote neemt dermate veel tijd, complete huisman nu, dat er voor 
werkzaamheden als Seniorenvertegenwoordiger nog wel eens iets bij in schiet. 
Vooral het contact houden met de collega’s geeft problemen omdat je daarvoor van huis 
moet. 
Nu heb ik Wim Oosterbeek gevraagd mij te assisteren. Hij zal een enkele collega bezoeken 
die in omstandigheden verkeert waardoor hij niet op de Happening kon en/of  kan komen. 
Op die manier proberen we de onderlinge contacten te verstevigen. 
Ook blijven wij graag op de hoogte van het wel en wee van de andere collega’s zodat er 
onzerzijds op gereageerd kan worden en om er eventueel via het Periodiek iets over te 
schrijven. 
Collega Van Draaijen, die de vorige keer is bezocht, heeft  attent gereageerd door het 
schrijven van een brief en nu weten we ook waarom hij, met zijn echtgenote, geen 
deelnemer meer wordt van onze Happeningen en zelfs het Jubileumfeest aan zich voorbij 
moest laten gaan.    Wat wel opviel was het prachtige handschrift waarmee de brief 
geschreven was. 
 
Hedenmorgen, 23 februari 2010 las ik in de Provinciale Zeeuwse Courant de 
overlijdensadvertentie van de echtgenote van collega Piet van Leemput: 
Adeleina Lucia Eduarda van Leemput – van Belle  
Ze was geboren op Zeeuws Vlaanderen, in Hengstdijk, op 3 juni 1927 en overleden op 20 
februari 2010 te Breda. 
Namens u allen heb ik Piet een brief geschreven en hem en zijn familie gecondoleerd en veel 
sterkte gewenst voor de komende tijd. 
Bovenin de overlijdensadvertentie stonden de volgende zinnetjes: 

Het verlies was er al voor het einde 
De rouw voordat het afscheid kwam, 

Toen die onzekere verwarring 
Bezit van jouw gedachten nam. 

Piet was met de taxi in Arnhem op de Happening 2009 met de Jubileumreceptie, een 
voorbeeld van clubliefde. Hopelijk zien we hem weer in Barneveld. 
 
De organisatie van de Senioren Happening 2010  is in handen van twee ‘jonge’ Senioren en 
dat kon je wel zien want ik denk dat we nog nooit zo vroeg de uitnodiging in huis hadden. 
Het programma ziet er weer goed uit en voor de prijs behoeven we het niet te laten. Verder 
is het een centraal punt waar we verzamelen dus hoop ik op een grote opkomst. Ook 
collega’s die de laatste keren geen deelnemer waren hoop ik nog weer eens te zien. Piet van 
Leemput heeft vorig jaar de weg gewezen hoe met een taxi zelfs het doel tegen een zeer 
betaalbare prijs is te bereiken. Maar ook zouden mobiele collega’s misschien minder mobiele 
collega’s moeten uitnodigen om samen te rijden.  Wees attent en lok ze uit de tent. 
Dus, Senioren, met z’n allen op naar Barneveld de komende Mei-maand. 
 
Groeten uit Goes van Herman Schuitert 

SENIOREN v/h     OPGERICHT 20 APRIL 1924 

College van Keurmeesters                                     
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Toen afgelopen Oktober een delegatie van ons College in Wenen het congres can EWFC 
bijwoonde, kon onze voorzitter contacten leggen met vertegenwoordigers van het bedrijf 
ECOLAB® wat in Nieuwegein gevestigd is. 
ECOLAB® is marktleider in de sector die zich bezighoudt met schoonmaaksystemen voor de 
professionele sector, met name in de voedselproductie, gezondheidszorg en farmaceutische 
industrie. 
Met ruim 26000 werknemers, in 55 landen en werkend in 160 landen wereldwijd, een speler 
van belang in deze (ook voor ons werk) belangrijke tak van hygiene van levensmiddelen. 
Contacten met Ruud Vos, een oud werknemer van de Keuringsdienst van Waren te Zutphen, 
resulteerden in de afspraak dat ECOLAB® de gastheer voor de voorjaarsvergadering zou zijn. 
Omdat de locatie in Nieuwegein niet beschikbaar was, op de door ons gevraagde dag, werd 
uitgeweken naar een locatie in het Westland, waar het bedrijf Koppert Cress BV, 
gespecialiseerd in kiem- en microgroenten, eetbare bloemen en bloemknoppen, ons zou 
ontvangen in een fraaie ambiance. 
Na ontvangst met koffie heette Cristophe Gyselinck van ECOLAB® ons van harte welkom, en 
kon er allereerst worden begonnen met de Algemene ledenvergadering. 
 
Algemene ledenvergadering 

 
Prominent op de agenda stond natuurlijk de aanname van de vernieuwde statuten. 
Na meer dan een jaar van voorbereiding, het verwerken van de op- en aanmerkingen, en het 
opstellen van een huishoudelijk reglement, werd het ter stemming aan de leden voorgelegd. 
Unaniem waren de leden, en met enkele (alleen maar positieve) stemmen die via het 
internet stemformulier waren binnengekomen, werden de statuten aangenomen, en zal het 
bestuur de komende maanden deze verder bewerken, opstellen en laten passeren bij de 
notaris en de inschrijving bij de Kamer van Koophandel aan passen. Daarna zullen zij aan de 
leden worden toegezonden.  
Verder kwam de uitwisselingsdagen met de Duitse collega’s en zaken rond EWFC en IFEH 
nog langs, maar dat werd snel en vakkundig door het bestuur afgehandeld. 
 

Daarna was het de beurt aan Eric Miete van Koppert Cress. 
Hij nam ons in bevlogen stijl mee naar een niet zo bekende 
wereld van de kleine groenten. Een innovatief bedrijf wat 
ontsproten is aan de geest van directeur Rob Baan, die 
brood zag in luxe kleine kiemgroenten, mini groenten en 
tegenwoordig vooral exotische kiemen en bladeren die een 
zeer sterke smaakbeleving oproepen. Ondanks dat wij 
natuurlijk veel producten zien en veel weten van ons vak, 
leerden we toch weer veel van deze presentatie. Kortom, 
weer eens wat anders dan de gebruikelijke sla, tomaat en 
komkommer!! 
Hierna was het tijd voor de lunch, en was er gelegenheid 
om eens rond te kijken in de proefkeuken van het bedrijf, 
waar regelmatig seminars worden gehouden voor 
professionele koks en aan de horeca gelieerde bedrijven. 

Voorjaarsvergadering en ALV 2010 
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In deze keuken staat een 
kachel (horecataal voor 
fornuis) van het merk 
Molteni type Podium IV. 
Ruim 4 m lang en ruim 1,5 m 
breed – 1000 kg - Prijs 
rond de € 200.000,= !!!!! 
 
Na de lunch was het tijd 
voor ECOLAB om ons te 
vertellen over hun 
producten en diensten, die 
door het bedrijfsleven 
kunnen worden gebruikt. 
 

 
Niet alleen de traditionele schoonmaakmiddelen, afwas en 
wassystemen en apparatuur, maar ook hun systeem 
PlanChexX.  Ruud Vos nam ons via een presentatie mee 
met de mogelijkheden die internet biedt aan ondernemers 
om zelf simpel schoonmaak- en desinfectieplannen op te 
stellen en controlelijsten te maken. Geen ondernemer die 
nog kan zeggen dat het allemaal zo onbegrijpbaar is!!! 
Via een speciaal deel van de website kan online, met 
gebruik van iconen worden aangegeven wat 
schoongemaakt moet worden, hoe en hoelang, en met 
welke middelen. Zelfs de bijzondere gevaren van de 
middelen worden automatisch toegevoegd. 

 
 
Geen overbodige papierwerk 
meer, maar alleen de 
benodigde documentatie 
afgestemd op de werkplek en 
begrijpbaar voor ondernemer en 
werknemers. 
Een mogelijkheid die logisch 
volgt op de beschikbaarheid van 
hygiënecodes op internet. 
 
Daarna ging de Cresspierence van start. Proeven van en ruiken aan kiemen, blaadjes, 
bloemen en bloemknoppen. Smaak, geur en kleur, daar draait het om bij deze “waren”, die 
vooral in de horeca zijn weg vindt, en die door topchefs in de hele wereld gebruikt worden. 
Wat te denken van eetbare orchideeën, appel en jasmijnbloesems. Kiemen van of met de 
smaak van limoen, rode biet, rucola, shiso, rettich, mosterd of basilicum, en mini-
komkommers van niet groter dan 4 cm. 
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De proeverij was een grote ontdekkingstocht, met als 
uitsmijter de sechuan button, die je mond doet tintelen, 
verdoofd en een speekselvloed veroorzaakt en de duschi 
button, die suikerzoet van smaak is.  
 
Als afsluiting van deze zeer interessante en leerzame dag 
namen we een kijkje in de kassen, en konden we met eigen 
ogen zien hoe   
In de hal naar de kassen zagen we foto’s van bezoeken van 
de Koningin en Minister Verburg aan het bedrijf. 
 

 Kassen vol groene, rode en zilverig grijze mini plantjes, op grote platen en bakken met 
gekiemde broccoli-, bieslook etc..  
Mooi en bijzonder. Er hangen planten (oyster leaves)  met een blauwige kleur van de zee, en 
die uiteraard naar oester smaken. Begoniabloemen zo zuur als aalbessen, en ranken met 
minikomkommertjes, zo groot als dadels en knapperig als kerstomaatjes, maar met een 
frisse zure smaak. 
Buiten scheen de zon nog steeds uitbundig, na een lange en koude winter, en ging iedereen 
voldaan weer richting huis, waarbij sommigen nog even mochten aansluiten in het 
traditionele file-geweld. 
Toch kan ik zeggen dat de thuisblijvers ongelijk hadden. Een bijzondere dag, goed verzorgd 
in het hart van de Nederlandse AGF wereld. 
 
Het bestuur van Het College dankt ECOLAB®  en Koppert Cress BV voor de gastvrijheid en de 
“experience” van de dag. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Hallo beste seniorleden,  
 
Wij willen jullie herinneren aan de seniorenhappening op dinsdag 18 mei 2010 in Terschuur 
in de gemeente Barneveld.  
Dit is in  HET OUDE AMBACHTEN EN SPEELGOEDMUSEUM.   
In dit museum is een zeer grote collectie van circa 150 oude ambachten uitgebeeld op een 
wijze die je nergens anders vindt. Je mag bijna alles aanraken of zoals de eigenaar zegt: je 
mag met je handen kijken!  
Tevens is er nog een buitenmuseum. Het devies luidt: “Terug in de tijd” 
Het museum is rolstoelvriendelijk. Er zijn zelfs rolstoelen en rollators beschikbaar. 
Volgens de internetsite van het museum, www.ambachtenmuseum.nl , is er 3 tot 4 uur voor 
nodig om alles te bezichtigen. 
Voor iedereen een goede reden om deze dag volop te genieten en er samen een gezellige 
dag van te maken. U kunt nog inschrijven! 
 
Deze happening zal plaatsvinden op: DINSDAG 18 MEI 2010. 
 

Seniorendag 2010 
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Wat is het programma? 
 
10.15 - 10.30 ontvangst met koffie en gebak 
11.30 - 13.00 museumbezoek 
13.00 - 14.00 lunch 
14.00 - 15.30 museum 
15.30 - 17.00 gezellig samenzijn en drankje 
17.00   is het sluitingsuur van het museum.  
 
Deze geheel verzorgde dag kost slechts 18 euro per persoon all in. 
Bij het museum is een grote parkeerplaats waar U gratis kunt parkeren. 
 
 Wat moet U doen: 
Overmaken voor 1 mei 2010:  €18,= per persoon op bankrekeningnummer 376115378 van 
H.Wijnbergen te Bilthoven onder vermelding ”Seniorenhappening 2010” en de namen van de 
deelnemers. 
 
Wij hopen velen van u op dinsdag 18 mei te mogen begroeten en er samen een geslaagde 
seniorenhappening van te maken.          
 
Adres: Het Oude Ambachten en Speelgoedmuseum 
            Rijksweg  87 
            3784LV Terschuur (gemeente Barneveld) 
 
 
Routebeschrijving: 

 
Het museum ligt aan de oude rijksweg N303 van Amersfoort naar Apeldoorn en is vanaf de 
A1 makkelijk bereikbaar. 
Vanaf de A1 Amersfoort - Deventer vv neemt U afslag 15  Barneveld Ede. Vervolgens de 
borden Nijkerk Terschuur N301 volgen.  Vanaf einde A30 volgt U eveneens de borden Nijkerk 
Terschuur N301. 
Met de bus Amersfoort-Apeldoorn  vv lijn 102. Deze bus stopt bij het museum. 
Het museum ligt naast het ei van Barneveld. 
Bij het museum gratis parkeren. 
 
Als U wilt overnachten. 
In de omgeving van Barneveld  zijn diverse campings en hotels aanwezig.  
 
Als u nog vragen hebt kunt u bellen met  
Jan ten Dijke 023-5250088 of  
Hein Wijnbergen 030-2204245. 
 
Wij rekenen op jullie komst  
 
Hein Wijnbergen en Jan ten Dijke. 
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PEKING - Het is niet langer toegestaan te rommelen met het aanbieden van het 

maal dat Mao Zedong (1893-1976) het lekkerst vond.  
 

De stoofpot met varkensvlees voor de heerser die onder meer China 
communistisch maakte, Tibet inlijfde en met bruut geweld de macht 
handhaafde, stamt uit de provincie Hunan. 
Mao had meestal koks uit Hunan om zich heen om wanneer hij dat maar 
wenste, onmiddellijk de heerlijke stoofpot van met karamel bedekte 
varkenslende, rijstwijn, pinda's en pittige kruiden klaar te maken. 

De stoofpot is tegenwoordig overal te krijgen, maar in Hunan wordt de samenstelling nu in 
strenge regels verankerd. “voorzitter Mao's roodgekookt varkensvlees”, “Mao shi hong shao 
rou”, of zonder voorzitter Mao op de menukaart gewoon: “hong shao rou”, moet een 
authentiek zijn.  
Hunan 

Het Instituut Controle Voedselkwaliteit in Hunan heeft daarom het officiële recept en 
bereidingswijze vastgelegd. Zo is het voor het authentieke gerecht noodzakelijk een bepaald 
soort varkensras uit Hunan voor deze stoofpot te gebruiken, een varkentje uit het district 
Ningxiang. 
Bron: ANP 

 
 

 

 

 

 
 

Binnenkort verkrijgbaar bij Het College!! 

Je eigen College horloge, met het vernieuwde College logo 

€ 25,00 
 

Favoriete maal Chinese leider Mao beschermd 


